
Zápisnica 
z deviateho zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného  

dňa 22. 03. 2024. 
Prítomní poslanci:  
Mgr. Daniel Ďurica, Ing. Juraj Kešeľ, Bc. Anna Senyková, Ing. Katarína Petrášová, Ľubomír Antolik, Ing. 
Matej Kukuruc. 
Neprítomní poslanci: Jaroslav Tipan. 
Hostia:  
Bod 1: Otvorenie  
Starosta obce Jozef Nemčík privítal prítomných poslancov. Skonštatoval, že zo 7 poslancov sú prítomní 
šiesti poslanci, na základe toho skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. Materiály 
dostali poslanci OZ elektronickou formou v dostatočnej časovej lehote. 
Za zapisovateľku starosta obce určil referentku obce Vieru Chomovú.  
Program zasadnutia prečítal zástupca starostu Ing. Matej Kukuruc. 
 
Program zasadnutia: 
1,  Otvorenie zasadnutia 
2,  Kontrola úloh z predchádzajúcich zasadnutí 
3,  Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce - návrh 
4,  Štatút obce Bačkov - návrh 
5,  Ponuka na prenájom alebo odkúpenie digitálnej úradnej tabule, informačný panel -     

prerokovanie 
6,  Ponuky na realizáciu prístrešku na poľnohospodárske, výstavné stroje - prerokovanie 
7,  Informácie: a, MOaPS /Miestna občianska a preventívna služba/ - oboznámenie o začiatku   

projektu 
               b, Technika z ENVF /Environmentálny fond/ – traktor – oboznámenie 
8  Zrušenie uznesenia č. 8/2022 – Komisia pre ochranu verejného poriadku 
9,  Zrušenie uznesenia č. 9/2022 – Finančná komisia 
10,  Rôzne 
11,          Interpelácie poslancov 
12,  Rekapitulácia uznesení 
13,  Záver 

Pristúpilo sa k hlasovaniu za program rokovania.   
Hlasovanie č. 1 
Za: 6 poslancov – Mgr. Daniel Ďurica, Ing. Juraj Kešeľ, Ing. Katarína Petrášová, Bc. Anna Senyková, 
Ľubomír Antolik, Ing. Matej Kukuruc.  
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
Nehlasoval: 0  
 
Nakoľko sa do programu doplnil bod a to žiadosť o odkúpenie nehnuteľnosti – bytu v tzv. povodňovej 
bytovke pristúpilo sa k hlasovaniu za program s doplneným bodom rokovania.  
 
Hlasovanie č. 2 
Za: 6 poslancov – Mgr. Daniel Ďurica, Ing. Juraj Kešeľ, Ing. Katarína Petrášová, Bc. Anna Senyková, 
Ľubomír Antolik, Ing. Matej Kukuruc.  
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
Nehlasoval: 0  
 
 



Program zasadnutia po doplnení bodu: 
 
1,  Otvorenie zasadnutia 
2,  Kontrola úloh z predchádzajúcich zasadnutí 
3,  Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce - návrh 
4,  Štatút obce Bačkov - návrh 
5,  Ponuka na prenájom alebo odkúpenie digitálnej úradnej tabule, informačný panel -     

prerokovanie 
6,  Ponuky na realizáciu prístrešku na poľnohospodárske, výstavné stroje - prerokovanie 
7,  Informácie: a, MOaPS /Miestna občianska a preventívna služba/ - oboznámenie o začiatku   

projektu 
               b, Technika z ENVF /Environmentálny fond/ – traktor – oboznámenie 
8  Zrušenie uznesenia č. 8/2022 – Komisia pre ochranu verejného poriadku 
9,  Zrušenie uznesenia č. 9/2022 – Finančná komisia 
10,   Schválenie a zverejnenie zámeru hodného osobitného zreteľa na odpredaj nehnuteľnosti  

249/32 – povodňová bytovka. 
11,  Rôzne 
12,          Interpelácie poslancov 
13,  Rekapitulácia uznesení 
14,  Záver 

Pristúpilo sa k prerokovaniu jednotlivých bodov. 
 
K bodu č. 2,  Kontrola úloh z predchádzajúcich zasadnutí. 
Starosta sa ujal slova a oboznámil prítomných so splnenými úlohami. Jednou z nich je vybudovanie 
parkoviska pred budovou materskej školy, oplotenie od cesty k budove je preložené. Parkovisko 
zrealizoval pán Magoč Ján, firma Betostav Sečovce. 
Poslanec Kešeľ sa informoval v akom stave je príprava chodníka, resp. projektovej dokumentácie 
k cintorínu a požiadal, aby sa k štúdii, resp. k návrhu vyjadrilo aj obecné zastupiteľstvo. 
  
K bodu č. 3, Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce – návrh. 
Starosta obce vyzval prítomných poslancov aby predniesli pripomienky, návrhy. Ďalej pokračoval 
starosta s tým, že Zásady sú vypracované na základe návrhu JUDr. Krausovej Beáty, ktorá sa komunálnej 
politike venuje a je právnou poradkyňou aj pre obec Bačkov. Poslankyňa Ing. Petrášová navrhla schváliť 
Zásady v znení, v akom sú predložené aj so sumou disponibility starostu do výšky 5 000,- €. Nie všetci 
poslanci súhlasili, preto sa k sume vyjadril každý poslanec jednotlivo. Antolik: 5 000,- €, Ing. Petrášová: 
5 000,- €, Mgr.  Ďurica: 3 000,- €, Ing. Kukuruc: 3 000,- €, Ing. Kešeľ: medzi sumou 2 500 € - 3 000,- €, 
Bc. Senyková: 3 500,- €. 
Nakoniec poslanci schválili sumu: 3 000,- €. Pristúpilo sa k hlasovaniu za schválenie návrhu 
predložených Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce Bačkov.  
Hlasovanie č. 3 
Za: 4 poslanci – Mgr. Daniel Ďurica, Ing. Juraj Kešeľ, , Ľubomír Antolik, Ing. Matej Kukuruc.  
Proti: 0 
Zdržali sa: 2 poslanci: Ing. Katarína Petrášová, Bc. Anna Senyková 
Nehlasoval: 0  
 
K bodu č. 4, Štatút obce Bačkov – návrh. 
K navrhnutému zneniu poslanci nepredniesli dotazy, takže starosta pristúpil k hlasovaniu.  
Hlasovanie č. 4 
Za: 6 poslanci – Mgr. Daniel Ďurica, Ing. Juraj Kešeľ, , Ing. Katarína Petrášová, Bc. Anna Senyková 
Ľubomír Antolik, Ing. Matej Kukuruc.  
Proti: 0 



Zdržali sa: 0  
Nehlasoval: 0  
 
K bodu č. 5, Ponuka na prenájom alebo odkúpenie digitálnej úradnej tabule, informačný panel -     
prerokovanie. 
Obec Bačkov oslovila spoločnosť Galileo Corporation, s. r. o., aby predložila ponuku na umiestnenie 
digitálnej, úradnej tabule/ informačný panel/, nakoľko úradná tabuľa v obci pri kultúrnom dome je 
nevyhovujúca, otváranie je zdola na hor, špendlíky zhrdzavené. Materiálu je veľa, ktorý sa v podstate 
ani nezmestí na úradnú tabuľu. Starosta obce zdôraznil, že oslovená firma spravuje webovú stránku 
obce už od roku 2015. Referentka obce len dodala, že panel má dotykový dispay, je podsvietený 
a každý oznam, každá informácia, ktorá sa z PC nahrá na webovú stránku obce, sa  automaticky 
prepíše na digitálnu, úradnú tabuľu. Nie sú to len obecné informácie, ale aj napr. oznamy Bohoslužieb, 
službukonajúcich lekárni a všetko to, čo si obec zažiada, aby bolo zverejňované. Poslankyňa Petrášová 
zdôraznila, že obec dodrží zákonom danú povinnosť o zverejňovaní dokumentov. Mesto Sečovce, obec 
Vojčice a niekoľko aj menších obcí už disponuje takouto digitálnou, úradnou tabuľou. Poslanec Mgr.  
Ďurica sa dotazoval, kde by bol panel umiestnený. Starosta odpovedal, že pred budovou obecného 
úradu na verejnom priestranstve. Väčšina poslancov sa zhodla, že cena je vysoká /7 280 € bez 
DPH/a či by nebola ponuka lacnejšia keby sa tabuľa umiestnila na budove obecného úradu. Poslanci 
poverili starostu oslovením spoločnosti Galileo Corporation, s. r. o., o predloženie takejto ponuky.  
Informácie o predloženej ponuke zobralo obecné zastupiteľstvo na vedomie.  
 
K bodu č. 6, Ponuky na realizáciu prístrešku na poľnohospodárske, výstavné stroje – prerokovanie. 
Starosta obce oboznámil prítomných s ponukou na realizáciu prístrešku na poľnohospodárske, 
výstavné stroje a koče, ktoré obec dostala od Ing. Molnára z Prešova, rodáka z Bačkova. Je potrebné 
ich umiestniť pod prístrešok, nakoľko rôznorodé počasie ich zničí, povedal starosta obce. Taktiež nie 
malá údržba o tieto stroje je nevyhnutná. Starosta obce predniesol ponuku od pána stolára Šuchtu. 
Na výrobu samotného prístrešku v sume 7 400,- € a plus práca 4 500,- €. Materiál na strechu by bol 
šindeľ - Tatranský profil. Prístrešok by bol z prednej strany presklený, ostatné steny z dreva. Poslanci 
navrhli dať vypracovať vizualizáciu, resp. štúdiu, aby sa mohli vyjadriť. Zároveň tento bod zobralo 
obecné zastupiteľstvo na vedomie, s tým, že sa tomuto bodu povenujú na nasledujúcom zasadnutí po 
predložení štúdie a cenovej ponuky na strešnú krytinu plechovú. 
 
K bodu č. 7, Informácie: a, MOaPS /Miestna občianska a preventívna služba/ - oboznámenie 
o začiatku projektu. 
Starosta poinformoval prítomných o začiatku realizácie spomínaného projektu od 1.marca 2024. Do 
výberového konania /VK/ sa prihlásilo spolu 10 záujemcov, z toho 3 ženy. V komisii pre VK boli riaditeľ 
policajného zboru v Sečovciach Ing. Ján Gruľa , Ing. Michal Dvorjak – manažér projektu a Mgr. Daniel 
Ďurica, poslanec obecného zastupiteľstva. Otázky boli zamerané hlavne na podlžnosti voči obci 
a priestupky voči spoločnosti. Vo VK boli úspešní Slavomír Rác, Marcel Tipan, Milan Tancoš a Jozef 
Pulko. Starosta povedal, že sa zlepšila dochádzka ako v materskej, tak aj základnej škole, nakoľko 
členovia MOaPS sú nekompromisní, vojdu do príbytkov a požiadajú rodičov, aby dieťa obliekli 
a odvedú ho do školy. Okrem iného aj poriadok v rómskej osade a okolí obce udržiavajú. 
Informáciu zobralo OZ na vedomie. 
 
K bodu č. 7, Informácie b, Technika z ENVF /Environmentálny fond/ – traktor – oboznámenie. 
Starosta obce poinformoval prítomných o pridelení techniky, čiže kolesového traktora 
s príslušenstvom a to príves za traktorom a čelný nakladač s lopatou do obce Bačkov 
z Environmentálneho fondu. V týchto dňoch prebieha zúčtovanie dotácie v celkovej sume 79 872,00 
€, pri čom 120,00 € je neoprávnený výdavok, ktorý obec vráti do ENVF. Poslanci rokovali o prístrešku 
na techniku, kde ponuku predniesol poslanec Mgr. Ďurica. Poslanec Ing. Kešeľ navrhol pozrieť si halu 
v Novom Ruskove alebo v Sečovciach, firma Valter na konci Sečoviec. Je síce väčších rozmerov a obec 
taký priestor nemá na umiestnenie takej veľkej haly.  Je potrebné zistiť kvalitu materiálov prístreškov. 



Po krátkej rozprave zobralo obecné zastupiteľstvo túto informáciu na vedomie. A zhodnotilo, že sa 
tomuto bodu povenujú na nasledujúcom zasadnutí OZ.  
 
K bodu č. 8, Zrušenie uznesenia č. 8/2022 – Komisia pre ochranu verejného poriadku. 
Na ostatnom zasadnutí 29.12.2023 sa poslanci zhodli na zrušení niektorých komisií a to konkrétne 
Komisia pre ochranu verejného poriadku a finančnú komisiu. Po zhodnotení, že sa vlastne dvakrát po 
sebe stretáva OZ a rokuje o tom istom, navrhli zrušiť tieto komisie.  
Starosta obce dal hlasovať.   
Hlasovanie č. 5 
Za: 6 poslanci – Mgr. Daniel Ďurica, Ing. Juraj Kešeľ, , Ing. Katarína Petrášová, Bc. Anna Senyková 
Ľubomír Antolik, Ing. Matej Kukuruc.  
Proti: 0 
Zdržali sa: 0  
Nehlasoval: 0  
Poslanci OZ schválili zrušenie uznesenia č. 8/2022 - Komisia pre ochranu verejného poriadku.  
 
K bodu č. 9, Zrušenie uznesenia č. 9/2022 – Finančná komisia. 
Hlasovanie č. 6 
Za: 6 poslanci – Mgr. Daniel Ďurica, Ing. Juraj Kešeľ, , Ing. Katarína Petrášová, Bc. Anna Senyková 
Ľubomír Antolik, Ing. Matej Kukuruc.  
Proti: 0 
Zdržali sa: 0  
Nehlasoval: 0  
Poslanci OZ schválili zrušenie uznesenia č. 9/2022 – Finančná komisia. 
 
K bodu č. 10, Schválenie a zverejnenie zámeru hodného osobitného zreteľa na odpredaj 
nehnuteľnosti  249/32 – povodňová bytovka. 
Pán Igor Janičo si na obecný úrad podal žiadosť o odkúpenie nehnuteľností č. 249/32, čo je byt po 
Miroslavovi Turtákovi, ktorý odišiel bývať so svojou rodinou do Českej republiky. Starosta navrhol 
zverejniť na úradnej tabuli zámer na odpredaj nehnuteľností č. 249/32 a na nasledujúcom zasadnutí 
odhlasovať za odpredaj spomínanej nehnuteľností pre pána Igora Janiča.  
Pristúpilo sa k hlasovaniu.  
Hlasovanie č. 6 
Za: 6 poslanci – Mgr. Daniel Ďurica, Ing. Juraj Kešeľ, , Ing. Katarína Petrášová, Bc. Anna Senyková 
Ľubomír Antolik, Ing. Matej Kukuruc.  
Proti: 0 
Zdržali sa: 0  
Nehlasoval: 0  
 
K bodu č. 11,  Rôzne. 
Poslanec Ing. Kukuruc sa dotazoval ohľadne posilňovne v akom je stave. Vyzval poslancov, že by bolo 
dobré dokončiť celkovú rekonštrukciu. Starosta informoval, že podlaha je zabetónovaná a je 
potrebné porozmýšľať čo by bolo najlepšie položiť na betón, aby sa nezrážala voda a neplesniveli 
steny. Padol návrh geotextília a penová, ochranná podložka na podlahu do posilňovní. Urobiť 
prieskum trhu na internete. Ponuka je rôznorodá, aj ceny sú rôzne. Na starosť si dokončenie 
posilňovne zobrali poslanci Ing. Kukuruc, Mgr. Ďurica a Ľubomír Antolik. 
 
K bodu č. 12, Interpelácie poslancov. 
Poslanec Ing. Kukuruc sa opýtal v akom štádiu je problematika ohľadne rozbitého dopravného 
zrkadla. Starosta  informoval, že dopravné zrkadlo je objednané, nakoľko obec  telefonicky, aj listom 
urgovala Slovenskú správu ciest v Trebišove o osadenie cestného, dopravného zrkadla.  



Poslanec Ing. Kukuruc poukázal na to, že parkovisko pri cintoríne je neustále obsadené autami 
obyvateľov z Rómskej osady. Požiadal starostu o upozornenie týchto obyvateľov, aby tam 
neparkovali. Starosta odpovedal, že k upozorneniu už došlo.  
Poslanec Ing. Kešeľ sa opýtal v akom stave je rekonštrukcia lávky pri posilňovni. Navrhol osloviť pána 
Jána Magoča z firmy Betostav Sečovce o vypracovanie štúdie a výpočet nosnosti cez lávku. Starosta 
povedal, že zisťoval u pána Kača Petra, že má nosníky, ktoré by vyhovovali pre túto lávku.  
Poslanec Ing. Kešeľ poinformoval o vykonaní inventarizácie. Tohto roku bol pridelený v základnej 
škole, minulého roku v materskej škole, avšak mu nesedí systém, že súpisy majetku nie sú vytláčané 
z centrálneho PC obecného úradu. Referentka obce poinformovala o skutočnosti, že majetok obce je 
už ponahadzovaný podľa stredísk, miestností a zodpovednosti určitých zamestnancov. To znamená, 
že tento rok už budú súpisy majetku vytlačené z jedného PC a to obecného. Pokračovala referentka: 
Spolu s hlavnou kontrolórkou obce sme zaradzovali majetok materskej školy, základnej školy 
a školskej jedálne, niektorý aj na základe faktúr, nakoľko v školskej jedálni bol majetok z faktúry 
nahodený bez DPH. Teraz je to už v poriadku. 
Ďalej poslanec Kešeľ upozornil na spadnutý strom a prerastené šípové ruže v areály základnej 
a materskej školy pri chodníku k rómskej osade. Bolo by dobré ošetriť, ostríhať ruže, nakoľko 
zhrdzavie a zničí sa plech. Starosta odpovedal, že strom je odstránený. Pokračoval poslanec Kešeľ 
ohľadne oplotenia, resp. zničeného pletiva pri spomínanom ihrisku, nakoľko je zničené a trčia z neho 
kusy drôtu. Je to nebezpečné. Poukázala na to aj Mgr. Škovranová, riaditeľka základnej školy. Bolo by 
dobré zakúpiť a  oplotiť ihrisko pletivom na to určeným.  
Ďalej sa informoval o zničenom moste na začiatku obce od Sečoviec v akom je stave. Starosta 
informoval, že záležitosť je podaná do poisťovne. Čaká sa na opravu, je v riešení. 
Poslanec Kešeľ ďalej poukázal na to, že v Rokovacom poriadku je klauzula, že starosta obce určí 
overovateľov zápisnice. Požiadal zapisovateľku, aby zápisnica obsahovala slová, ktoré sa na 
zasadnutiach povedia a aby bola napísaná do desiatich dní a zaslaná všetkým poslancom, nie len 
overovateľom zápisnice. Referentka odpovedala, že za predošlého vedenia to bolo zaužívané tak, že 
sa zápisnica zasielala overovateľom a starostovi. Avšak nie je problém, bude sa zasielať všetkým 
poslancom, aby mohli pripomienkovať. Poslankyňa Ing. Petrášová navrhla starostovi, aby dodatočne 
určil overovateľov zápisnice ešte na základe tohto platného Rokovacieho poriadku. Na nasledujúcom 
zasadnutí sa táto klauzula „určenie overovateľov zápisnice“ v §4, bode 4, môže vypustiť 
z Rokovacieho poriadku. Starosta určil overovateľov zápisnice: poslanca Antolíka a poslankyňu Bc. 
Senykovú. Referentka opätovne, ako už niekoľkokrát vyzvala všetkých poslancov, že ak sú dotazy, 
pripomienky, nech reagujú, prídu na obecný úrad. Nie je problém dohodnúť si termín.  Poslanec Ing. 
Kešeľ ešte reagoval na znenie niektorých viet, slov v zápisnici z ôsmeho zasadnutia, kde bol 
overovateľom, avšak opravená zápisnica sa k nemu nedostala a ani nebola opravená podľa toho ako 
to povedal na decembrovom zasadnutí.  
Poslankyňa Bc. Senyková požiadala obecný úrad o vypracovanie všeobecne záväzného nariadenia 
o výstavbe, správe, údržbe a prevádzkovaní pohrebiska na území obce Bačkov, kde by hrobové 
miesto významných osobností obce Bačkov nepodliehalo poplatkom za prenájom hrobového miesta. 
Ako významné osobnosti obce poslankyňa Bc. Senyková navrhla : Malcher Béla – grécko-katolícky 
kňaz, o. Ján Németh – grécko – kat. kňaz, Hartwig von Freiherr Wersebe – gróf a majiteľ kaštieľa, 
Jozef Miľo – misionár, zároveň majiteľ nehnuteľnosti, v ktorej sídli toho času materská škola. Taktiež 
navrhla zaevidovať medzi chránené aj hroby padlých vojakov, na čo starosta zareagoval, že na hroby 
Ruských vojakov obec každoročne žiada dotáciu na údržbu hrobov. Jeden rok obec dostala dotáciu 
20,00 € a zrekonštruovala písmo na hroboch a pomníku padlým pri kultúrnom dome. 
Pokračovala poslankyňa Senyková, že obec Bačkov v roku 2023 navštívil Ing. Arch. Ladislav Bašti, 
ktorý píše svoje pamäti a tohto roku sa dožil okrúhleho životného jubilea – 90 rokov. Je to Ing. Arch., 
ktorý vypracoval projektovú dokumentáciu na výstavbu Grécko – katolíckeho chrámu. Nakoľko jeho 
meno nie je nikde spojené s touto udalosťou, požiadala starostu obce a ostatných kolegov poslancov  
či by nebolo možné zapísať ho do kroniky obce alebo mu udeliť čestné občianstvo obce Bačkov. 
Prítomní s touto požiadavkou súhlasili. Ďalej sa poslankyňa informovala ohľadne Časovej schránky, 
ktorú navrhol zriadiť bývalý poslanec OZ pán Ján Kešeľ. Bolo by dobré dokončiť dielo a poradiť sa, čo 



do nej vložiť a uzavrieť ju. Určiť čas za aký sa otvorí. Referentka oboznámila prítomných, že zatiaľ 
máme k dispozícii do Časovej schránky fotoknihu zo života obyvateľov obce Bačkov, ktorú dala 
vyrobiť pani Marcinová, bývalá poslankyňa OZ. Ďalej pokračovala poslankyňa Senyková a navrhla 
obecnému úradu zakúpiť výkonnú drvičku konárov, na čo starosta odpovedal, že obec je už 
prihlásená do projektu o drvičku konárov. 
Poslanec Ing. Kukuruc navrhol pozvať do obce divadlo z obce Kladzany. Suma je cca 400,- €. Je to 
oddychový, humorný dej. Poslankyňa Ing. Petrášová taktiež súhlasila, nakoľko pozná toto divadlo.  
Poslanci navrhli obecnému úradu vypracovať  všeobecne záväzné nariadenie ohľadne kosenia záhrad 
a vôkol príbytkov osamoteným, starým obyvateľom obce Bačkov. 
Poslanec Ing. Kešeľ požiadal o informáciu starostu obce ohľadne neplatičov za odber vody 
a ostatných poplatkov. Starosta odpovedal, že požiada referentku Antolikovú, ktorá má túto agendu 
v kompetencii, o nachystanie podkladov.  
Keďže sa vyčerpali a prerokovali všetky body rokovania, starosta obce poďakoval prítomným 
poslancom za aktívnu účasť a rokovanie ukončil.  
 
 
 
 
 
Overovatelia zápisnice:   Bc: Anna Senyková................................... 
 
            Ľubomír Antolík................................. 
 
 
 
 
 
 
         Jozef Nemčík 
         Starosta obce 

 


